

Title (en)

A WEATHER PROTECTING DEVICE FOR STANDS.

Title (de)

WETTERSCHUTZANORDNUNG FÜR BAUGERÜST.

Title (fr)

DISPOSITIF DE PROTECTION DES ECHAFAUDAGES CONTRE LES INTEMPERIES.

Publication

EP 0241466 A1 19871021 (EN)

Application

EP 86900319 A 19851206

Priority

SE 8406187 A 19841206

Abstract (en)

[origin: WO8603538A1] A weather protecting device for stands, particularly scaffoldings. The purpose is to provide a simple and efficient weather protection device, which with a few manipulations can be applied upon a scaffolding, which can be extended gradually with the progress of the building work and which not only provides a protection for the worker upon the stand but also against rain water flowing along the building wall against which the scaffolding is mounted. These objects have been solved in that to the stand, preferably to the vertical poles (12) are connectable brackets (18) each one being provided with at least one supporting member (25) intended to carry at least one end of a roller blind (27) rotatably supported at or around said supporting members (25).

Abstract (fr)

Dispositif simple et efficace qui, moyennant quelques manipulations, s'applique sur un échafaudage, est extensible à mesure de l'avancement des travaux, et assure une protection non seulement à l'ouvrier travaillant sur s'échafaudage mais également contre l'eau de pluie s'écoulant le long de mur de l'immeuble contre lequel l'échafaudage est monté. Le dispositif est caractérisé en ce que, de préférence sur les poteaux verticaux (12) se fixent des consoles (18) dont chacune est pourvue d'au moins un organe de sustentation (25) destiné à porter au moins une extrémité d'un store roulant (27) prenant appui au niveau ou autour desdits organes de sustentation (25).

IPC 1-7

E04G 1/26; E04G 21/28

IPC 8 full level

E04G 5/12 (2006.01); **E04G 21/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 5/12 (2013.01); **E04G 21/28** (2013.01); **E04G 2005/125** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8603538A1

Cited by

GB2496579A; EP3875707A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8603538 A1 19860619; AU 5231586 A 19860701; EP 0241466 A1 19871021; SE 8406187 D0 19841206; SE 8406187 L 19860607

DOCDB simple family (application)

SE 8500506 W 19851206; AU 5231586 A 19851206; EP 86900319 A 19851206; SE 8406187 A 19841206